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 Medezeggenschapsraad St. Bonifaciusschool 
 
 
 
 
 
Jaarverslag MR schooljaar 2014 - 2015 

 
 
Gedurende	het	schooljaar	2014	–	2015	bestond	de	medezeggenschapsraad	(MR)	uit	de	volgende	personen:	

• Dhr.	M.	van	Leeuwen	 voorzitter	 oudervertegenwoordiger	

• Mw.	M.	Noordover	 secretaris	 oudervertegenwoordiger	

• Mw.	C.	de	Groot	 lid	 	 oudervertegenwoordiger	

• Dhr.	A.	Beijersbergen	 lid	 	 personeelsvertegenwoordiger	

• Mw.	M.	Hendriks	 lid	 	 personeelsvertegenwoordiger	

• Mw.	C.	Bos	 	 lid	 	 personeelsvertegenwoordiger	

	

Mevrouw	De	Groot	is	dit	schooljaar	nieuw	in	de	mr	en	vervangt	de	heer	Veen.	De	heer	Veen	wordt		
bedankt	voor	zijn	inzet	en	inbreng.	De	heer	Veen	treedt	af	omdat	zijn	kinderen	de	school	einde	groep	8	
hebben	afgerond.		

Rond	mei	heeft	mevrouw	De	Groot	de	MR	verlaten	omdat	haar	kind	naar	een	andere	school	is	gegaan.	Ook	
mevrouw	De	Groot	wordt	heel	erg	bedankt	voor	haar	inzet	en	inbreng.	De	MR	heeft	besloten	voor	het	
nieuwe	schooljaar	een	nieuwe	kandidaat	te	werven.		

Aan	het	einde	van	het	schooljaar	is	de	heer	Beijersbergen	afgetreden	na	jarenlange	fantastische	inzet	voor	
de	MR.		

Organisatie	

Mevrouw	Hendriks	en	de	mevrouw	Noordover	zijn	tevens	lid	van	de	gemeenschappelijke	
medezeggenschapsraad	(GMR)	van	de	Stichting	Katholiek	Onderwijs	Wassenaar	(SKOW),	als	
vertegenwoordigers	van	de	St.	Bonifaciusschool.	

De	heer	Van	Leeuwen	heeft	dit	jaar	het	voorzitterschap	wederom	vervuld,	evenzo	heeft	mevrouw	
Noordover	wederom	het	secretarisschap	vervuld.	

Aan	het	einde	van	het	schooljaar	is	de	directeur	van	de	school,	mevrouw	E.	Lansink,	vervroegd	met	
pensioen	gegaan.	De	MR	is	betrokken	geweest	bij	de	zoektocht	naar	een	vervanger	voor	haar.	Mevrouw	
Noordover	heeft	plaatsgehad	in	de	sollicitatiecommissie,	de	heer	Van	Leeuwen	heeft	plaatsgehad	in	de	
beoordelingsadviescommissie.	

Mevrouw	J.	Reinders	is	de	nieuwe	lokatiedirecteur	geworden	en	is	in	augustus	2015	begonnen	met	haar	
werkzaamheden	op	school	zodat	ze	de	laatste	weken	samen	met	mevrouw	Lansink	de	werkzaamheden	kon	
oppakken	en	zo	een	warme	overdracht	werd	gerealiseerd.	
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Vergaderingen	

De	MR	is	dit	schooljaar	4	keer	bij	elkaar	gekomen,	te	weten:	

• Donderdag	13	november	2014	

• Maandag	12	januari	2015	

• Dinsdag	03	maart	2015	

• Donderdag	04	juni	2015.	

	

Behandelde	onderwerpen	

• We	hebben	het	veel	over	‘passend	onderwijs’	gehad.	Onder	andere	over	de	eventuele	
consequenties	hiervan	op	school	en	vooral	ook	over	de	communicatie	naar	de	achterban	hierover.	

• Het	jaar	door	hebben	we	een	opzet	gemaakt	van	een	jaarplanning.	Hierin	staan	de	onderwerpen	
die	wettelijk	behandeld	moeten	worden	en	onderwerpen	die	schoolafhankelijk	jaarlijks	terugkeren.	
We	hebben	geprobeerd	deze	onderwerpen	te	verdelen	over	het	jaar,	zodat	de	onderwerpen	goed	
besproken	kunnen	worden.	Ook	is	het	een	handig	middel	om	onderwerpen	niet	te	vergeten.	

• Het	pestprotocol	is	besproken.	Vanuit	de	SKOW	was	hier	een	opzet	voor	gestuurd	en	deze	is	
schoolspecifiek	aangepast	in	overleg	met	de	schooldirectie.	

• Het	onderhoud	van	de	school,	het	gebouw,	is	besproken.	Dit	omdat	de	gemeente	Wassenaar	dit	
altijd	deed,	maar	dit	wettelijk	overgedragen	is	naar	de	scholen	zelf.	Uiteindelijk	heeft	de	gemeente	
gelukkig	gekozen	voor	een	“warme”	overdracht,	waardoor	zij	niet	weg	zullen	lopen	voor	eventuele	
gebreken	die	ineens	opdoemen.	

• De	schoolgids	hebben	we	als	MR	op	de	agenda	gezet.	Wij	vonden	dit	een	nogal	‘gedateerd’	stuk,	
wat	we	gedurende	het	jaar	samen	met	de	lokatiedirecteur	hebben	besproken	en	deels	aangepast.	

• Over	groepsgrootten	wordt	jaarlijks	gesproken.	Dit	jaar	hebben	we	het	hierover	gehad	met	
betrekking	tot	groep	3.	De	MR	heeft	afgesproken	dat	de	lokatiedirecteur	dit	met	de	MR	bespreekt	
wanneer	het	leerlingenaantal	de	grootte	van	30	leerlingen	in	een	groep	overstijgt.	De	MR	zal	iedere	
keer	een	overweging	maken	van	de	betreffende	facetten	die	spelen	en	hierop	adviseren	richting	de	
directie.	

• Dit	jaar	is	er	een	commissie	gestart	over	een	eventuele	aanpassing	van	het	schoolplein.	Vanuit	de	
MR	hebben	mevrouw	Bos		en	mevrouw	De	Groot	hier	zitting	in	genomen.		

• Het	vakantierooster	is	besproken.	De	SKOW	bepaalt	in	overleg	met	de	GMR	de	vakanties.	De	
studiedagen	mag	de	school	zelf	bepalen,	waarbij	de	MR	een	adviesfunctie	heeft.	Dit	jaar	heeft	de	
MR	besloten	dat	de	lokatiedirecteur	dit	met	het	team	zelf	regelt.	

• Het	lesgeven	met	een	tablet	is	besproken.	In	eerste	instantie	waren	er	veel	vragen	over	dit	
onderwerp,	bijvoorbeeld	scholing	leerkrachten,	verzekeringen,	etcetera.	Uiteindelijk	zijn	alle	
vragen	beantwoord	en	is	de	school	hier	gedurende	het	jaar	op	overgestapt.	Aan	het	einde	van	het	
jaar	was	de	conclusie	dat	iedereen	heel	tevreden	is	hierover.	
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• Begin	maart	is	de	sollicitatiecommissie	gestart	voor	de	werving	van	een	nieuwe	lokatiedirecteur	
(zie	ook	Organisatie).	Steeds	is	alle	informatie	teruggekoppelt	naar	alle	MR-leden	en	zijn	de	leden	
van	de	commissies	ondersteund	met	ideeën	en	wensen.	

• Een	aantal	ouders	die	de	school	ondersteunen	verrichten	heel	veel	werk.	Hier	is	de	school	en	de	
MR	zeer	blij	mee,	maar	dit	kan	ook	een	gevaar	zijn.	Een	aantal	maal	hebben	we	in	de	MR	
besproken	hoe	de	werkzaamheden	van	deze	personen	geborgd	zijn	door	school.	

• De	begroting	is	bekeken	en	besproken.	Onze	opmerkingen	zijn	naar	de	directeur	van	het	SKOW	
gezonden,	welke	daar	op	gereageerd	heeft.	Hij	heeft	ook	een	keer	een	deel	van	een	vergadering	
bijgewoond	om	uitleg	hierover	te	geven.	

• Bij	de	bespreking	van	de	nieuwe	formatie	heeft	school	medegedeeld	dat	er	weer	een	vakdocent	
voor	de	gym	komt	die	de	kinderen	twee	keer	per	week	les	zal	geven.	Dit	zorgt	ervoor	dat	de	
groepsleerkracht	weer	tijd	krijgt	om	in	die	tijd	andere	groepen	te	kunnen	helpen	met	RT.	De	MR	
was	zeer	blij	met	dit	nieuws!	

• Voor	wat	betreft	de	bezetting	van	de	MR	hadden	we	een	grote	uitdaging	aan	het	einde	van	dit	
schooljaar.	De	heer	Beijersbergen	zou	stoppen,	er	was	inmiddels	een	plek	bij	de	ouders	
vrijgekomen	door	het	vertrek	van	mevrouw	De	Groot	en	de	termijn	van	mevrouw	Noordover	liep	
af.	Het	team	heeft	een	vervanger	gevonden	voor	de	heer	Beijersbergen,	mevrouw	Noordover	heeft	
zichzelf	herkiesbaar	gesteld	voor	een	nieuwe	termijn	en	voor	mevrouw	De	Groot	wordt	begin	
komend	schooljaar	een	nieuwe	kandidaat	geworven.	

• Om	de	communicatie	naar	de	achterban	te	vergroten,	hebben	we	besloten	dat	we	met	ingang	van	
volgend	schooljaar	na	iedere	vergadering	een	stukje	zullen	opstellen	om	op	te	nemen	in	de	Bonifax.	
Afgesproken	wordt	dat	de	verantwoording	hiervoor	bij	de	voorzitter	ligt.	

• Verder	heeft	de	MR	zich	afgevraagd	waarom	er	geen	leerlingenraad	aanwezig	is	op	school.	Dit	is	
een	groep	leerlingen	die	dan	meekunnen	denken	over	bepaalde	onderwerpen	op	school,	zodat	je	
de	mening	van	leerlingen	ook	kunt	meenemen	in	bepaalde	beslissingen.	Afgesproken	wordt	om	dit	
volgend	schooljaar	verder	te	bespreken.	

	

	

	

Wassenaar,	01	november	2016	

Namens	de	MR	St.	Bonifaciusschool,	

Martijn	van	Leeuwen	(voorzitter)	

 


